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Z  A  P  I  S  N  I  K  

SA VI. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  
ODRŽANE DANA  14. RUJNA 2016.G.  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  
S POČETKOM U 09,00 SATI  

 
Sjednici nazočni: 
1.  Vesna Šonje Allena, predsjednica Gradskog vijeća  
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Anton Denona 
4. Marijan Badurina 
5. Aleksij Škunca 
6. Albert Semenčić 
7. Mariella Pehovac 
8. Robert Badurina 
9. Jurica Palčić 
10. Lukica Šuljić 
11. Valentina Tomulić Trgovčević 
12. Marin Lončarić 

 
Odsutni vijećnici: 
13. Ljubomir Kurilić 
Ostali nazočni: 
1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje 
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela 
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjlela 
4. Lucie Zubović, referent za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća 

 
Predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu,pozdravila nazočne i predložila da se 
prozivkom utvrdi broj nazočnih vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 11 vijećnika, a jedna vijećnik je stigao do 
početka aktualnog sata. Sjednici je  nazočno 12 vijećnika. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena poziva gradonačelnika da podnese izvješće. 
Gradonačelnik Ante Dabo podnosi izvješće o aktivnostima koje se provode od zadnje održane 
sjednice Gradskog vijeća, i to: 

- projekt aglomeracije koji obuhvaća kanalizaciju Barbati, Stara Novalja, vodospremu 
od 5000 m3, novi veliki pročišćivač, dobio je  zadnju suglasnost za ishodovanje 
građevinske dozvole, pristupa se izradi tendera za javni natječaj,  

- završeni su postupci javne nabave za sve veće projekte, pred uređenjem smo ulica 
Zvonimirove, Zrinsko Frankopanske, Ante Šonje, produžetka Dalmatinske, uređenja 
fasada, javne rasvjete, 

- Društveni dom Stara Novalja, vjerujemo da ćemo do ljeta iduće godine imati završene 
glavne radove, 

- sanacija rive u Zubovićima kreće uskoro početkom listopada, 
- očekuje se uskoro početak izgradnje HEP-ove zgrade, 
- radovi na sanaciji odlagališta Caska idu svojim tokom, a u sklopu odlagališta planira 

se i izgradnja sortirnice, 
- turistička sezona prema službenoj statistici bilježi porast po broju noćenja i dolazaka, 
- do 31. kolovoza ostvareno je 31 mil. kuna  u proračunu. 
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AKTUALNI SAT 
 
Vijećnik Aleksij Škunca  
Dvostruko više skutera je bilo ove godine po  gradu  kao i quadova koji ne poštuju odluke 
Vijeća o zabrani kretanja određenim ulicama, problem Obilaznice, čekiranja, Kranjčevićeva 
ulica je i autobusna stanica Sunturista. 
Pomak je deložacija stajališta gradskog busa, 
Ne vidim zamjenika gradonačelnika na četvrtoj sjednici zaredom i mislim da javnost mora 
znati njegov status, 
Mislim da je Novalja  bila u lošijem stanju nego lani što se tiče čistoće, 
Pitanje oko referenduma; bilo je zaključeno da će se odmah iza sezone pripremiti 
referendumsko pitanje, što je s tim? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Generalna opaska je tko može sa proračunom od 05. svibnja pripremiti dobro sezonu? 
Sezona nije bila dobro pripremljena jer nije bilo dovoljno vremena za pripremu. 
Kasnili su natječaji za sezonske djelatnike u Arburoži i ugovori su kasnije potpisani. 
Problem prometa je naslijeđen, žuta kuća i Plodine su izgrađene prije. Što se tiče prometa u 
Kranjčevićevoj ulici vodili smo razgovore sa vlasnicima štale koju bi otkupili radi rješenja 
problema prometa. 
Odlagalište otpada  je u fazi sanacije, kontejneri su  po manjim mjestima postali odlagalište 
krupnog otpada, imamo reciklažno dvorište, a ljudi okolo odlažu frižidere i ostale aparate. 
Što se tiče referenduma upućen je konačni prijedlog luke u ministarstvo na dobivanje 
suglasnosti i očekujemo da bi 29.09. ili 3.10. mogla biti održana sjednica Gradskog vijeća za 
raspisivanje referenduma. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 
Ja se ne bi složio da Arburoža nije bila u mogućnosti pripremiti sezonu jer vidimo da su 
Komunalije to sve odradile. 
Imam informaciju da HEP radi trafo stanicu iza ribarnice? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Komunalije ne ovise ništa o Gradu osim širenja mreže, a Arburoža s Gradom ima ugovor za 
čišćenje javnih površina, održavanje zelenih površina što isključivo plaća Grad i dok nije bilo 
definiranog proračuna nije se moglo raspisivati natječaj za nove ljude. 
Trafostanica iza stare ribarnice će se raditi, HEP će krenuti s radovima i do idućeg ljeta će biti 
gotova, raditi će se 4 trafostanice, a ova je ključna. 
 
Vijećnik Lukica Šuljić 
Ono što je jučer navečer bilo u Novalji je super događanje, 03. 09. isto i rade se napori da se 
produži sezona, a naši klubovi na Zrću su svoje klubove zatvorili 01. 09. Želio bi da se 
dogodine ta praksa ne ponavlja i da klubovi na Zrću rade barem do 10. 09.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Sve su ovo stvari koje se dogovaraju prije sezone, bilo je govora da će svake godine jedan 
klub biti otvoren u 9. mjesecu. Ako počnemo sezonu u 5. mjesecu sa Spring break festivalom 
u 9. mjesec treba ulagati da se produži sezona. 
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Vijećnik Robert Badurina 
Nismo dobili odgovor za dogradonačelnika. 
Ribarnica; alternativni prostor u Novalji nije zaživio.  
Arburoža; ovo ljeto je štekao odvoz otpada vozili su i popodne, dopodne i svakako. 
10. 10. se u Splitu održava konferencija maslinara, da li Grad sudjeluje u troškovima? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Ribarnica; Grad je omogućio ribarima  da imaju prodajno mjesto, a ribari se nisu organizirali i 
nije zaživjelo. 
Zamjenik gradonačelnika; ja ga previše uvažavam da bi bilo što o njemu ovdje govorio, ako 
vas zanima nazovite ga i pitajte. 
Odvoz otpada; Arburoža bi trebala imati direktnu komunikaciju s ljudima putem javnih mreža 
radi bolje informiranosti o odvozu otpada i drugim problemima. 
Za kongres maslinara obratite se i mislim da neće biti problema. 
 
Vijećnica Mariella Pehovac 
Trg Alojzija Stepinca i Dalmatinska ulica su uređeni i uložena su sredstva, a nema sadržaja. 
Što mislite poduzeti za oživljavanje trga i Dalmatinske ulice? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Svi se sjećamo kako je to izgledalo prije nekoliko godina, a kako sad izgleda. Vjerujem da će 
tamo doći do nekog poslovnog sadržaja, a veseli me i kupnja nekoliko kuća u jezgri koje se 
imaju namjeru urediti kao mali difuzni hotel sa nekoliko punktova i jednom recepcijom. 
Oživljavanje jezgre ne ide brzo, ovo je dugoročan projekt,  a ove godine se pomak na bolje 
osjeti. 
 
Vijećnik Albert Semenčić 
Kakva je situacija u svezi uređenja prometnice Samorašnji put? Turistička sezona počinje 
krajem svibnja i bilo bi dobro da se do Uskrsa završe radovi. 
Na svim atraktivnijim lokacijama su postavljene kamere. Prometnica kod žute kuće je više 
puta ovog ljeta bila blokirana. 
Isto tako i raskršće (semafor) prema Hiper Novalisu puno puta je došlo do toga da je samo 
bljeskalo žuto, zar nitko nije mogao reagirati da se to popravi? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Samorašnji put, lani smo naručili projekt i problem je jedino oborinska odvodnja. 
Mislim da je to sramota Grada, bez javne rasvjete, asfalta, stajališta. Tu će morati doći do 
izvlaštenja. Realno je očekivati da  na jesen iduće godine krenemo sa radovima jer je to velika 
investicija, a koridor mora biti 7 m.  
Kod Moon Rocksa (žuta kuća) su kamere u vlasništvu ŽUC-a i rotor je tu vatrogasno rješenje 
koje može poboljšati protočnost i sigurnost prometa. 
 
Vijećnik Jurica Palčić 
Već nekoliko godina pokušavamo ovaj Grad nagovoriti da se izradi kvalitetna  prometna 
studija, predlažem da raskinemo ugovor sa izrađivačima projekta. 
Čuli smo da sezona počinje 22. svibnja, ja mislim da i prije toga imamo neka događanja vrlo 
posjećena, Uskrsni doručak, Fešta od maja i svi oni koji misle da sa Zrćem počinje sezona 
nisu u pravu. 
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Gradonačelnik Ante Dabo 
Za izradu prometne studije ugovor je potpisan tek prošle jeseni, draft smo vratili na doradu jer 
nismo bili zadovoljni prijedlogom. Početak sezone; ovo prije svibnja su lijepi eventi ali su 
više predsezona, a sezona počinje kada dođe više tisuća gostiju. 
 
Vijećnica Mariella Pehovac 
Zamoljena sam od stanara ulice Vjenceslava Novaka da ukažem na problem nereda i nemira 
od jedne kuće koja je puna već u šestom mjesecu, stanari nemaju mira ni sna.  Zvali smo 
policiju više puta ali tek  u drugoj polovini osmog mjeseca kad smo pozvali komunalne redare 
koji su svojim prisustvom  konačno  riješili problem, došlo je do mirnijeg rješenja. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Naš najveći problem su kuće bez nadzora u kojima se učestalo remeti javni red i mir i njih 
treba kažnjavati. Tražimo rješenje i morati ćemo mijenjati opći akt da bi to proveli  i vlasnika 
kuće u kojoj se remeti javni red i mir, kažnjavati. 
Moram zahvaliti komunalnom redarstvu za uložene napore i odrađivanja posla tijekom 
sezone. Do sada smo upozoravali,  a ove godine smo počeli kažnjavati bez upozorenja i mogu 
reći da se efekt vidi u proračunu, ove godine će biti oko 400.000,00 kuna što komunalnog što 
prometnih kazni. 
 
 
Nakon završenog aktualnog sata predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je verifikaciju 
Zapisnika sa V. sjednice Gradskog vijeća od 14. srpnja 2016.g. 
  
Verifikacija Zapisnika sa V. sjednice Gradskog vijeća održane 14. srpnja 2016.g. izvršena je 
bez primjedbi i time je usvojen Zapisnik sa V. sjednice Gradskog vijeća. 
 
DNEVNI RED  
 
Budući da do početka sjednice nije pristigao ni jedan prijedlog za nadopunu dnevnog reda, on 
se smatra usvojenim i o njemu se ne glasa.  
 

1. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2016. godine.  
2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za razdoblje od 

01.01.2016. do 30.06.2016. godine. 
3. Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak ostvaren na 

području Grada Novalje za realizaciju kapitalnog projekta Uređenje, obnova i sanacija 
ulica stare povijesne jezgre Grada Novalje. 

4. Prijedlog Odluke o izdvajanju dijela naselja Novalja i pripajanju naselju Potočnica. 
5. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na području 

Grada Novalje. 
6. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu oznake 

k.č.br. 1838/305 k.o. Novalja. 
7. Prijedlog Odluke o suosnivanju lokalne akcijske grupe u ribarstvu.  
8. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o određivanju prinudnog upravitelja. 
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AD/1 Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2016. godine 
 Gradonačelnik Ante Dabo iznio je kratko uvodno obrazloženje i budući da je već dao 
izvješće o aktivnostima koje se pojavljuju i u ovom izvješću, predložio je vijećnicima da 
postave pitanja. 
U raspravi su  vijećnik  Aleksij Škunca postavio je pitanje stavke bagatelne nabave koja nije 
dovoljno transparentna tj. ista stavka se pojavljuje na dva mjesta u različitim iznosima, a kao 
izvoditelj se pojavljuje GPD Trcol? Stavka uređenja plaža na području grada, da li je tu 
uključen i nadzor? 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da  uređenje plaža  izvode tvrtke Trcol i Ican 
transport s time da se svake godine knjiži na jednog prema dogovoru.  
Valentina Tomulić Trgovčević objasnila je da je račun za uređenje plaža od strane tvrtke 
Icantransport 160.000,00 kuna, a ima informaciju da se ova stavka odnosi na troškove  
projekta za plažu Jadra i troškove bijele zastave za plažu Straško. 
Vijećnik Aleksij Škunca istaknuo je još jednu stavku, a to je kupnja zgrade u Dalmatinskoj 
ulici koja na kraju iznosi 1 mil. kuna za zgradu za koju se ne zna namjena. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da je ovo  ukupni iznos sa PDV-om, cijena je 
dobivena u postupku javnog natječaja i svatko se mogao javiti na njega.  
Ante Dabo, viši stručni suradnik za komunalnu infastrukturu objasnio je razliku stavke 
bagatelne nabave koja se u javnoj nabavi prikazuje s PDV-om, a u izvršnom je bez PDV-a, te 
naveo na koje se sve radove bagatelna nabava odnosi, a sitni radovi su  fasaderski radovi, 
postavljanje znakova, ležećih policajaca, iskop kanala za javnu rasvjetu itd.  
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena zaključila je raspravu s napomenom da se izvješće prima na 
znanje i o njemu se ne glasuje. 
 
AD/2 Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za razdoblje od 

01.01.2016. do 30.06.2016. godine 
Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut, voditeljica Odsjeka za proračun i 
financije. 
Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje kojem je pristupilo 10 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko vijeće usvojilo je  

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna grada Novalje za razdoblje 01.01.2016. do 

30.06.2016.g.  

 
AD/3 Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak 

ostvaren na području Grada Novalje za realizaciju kapitalnog projekta Uređenje, 

obnova i sanacija ulica stare povijesne jezgre Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela i upoznala 
vijećnike sa sadržajem odluke kojom se ustupljena sredstva  iz poreza na dohodak usmjeruju 
na financiranje uređenja gradske jezgre. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donosi  
Odluku o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak ostvaren na području Grada 

Novalje za realizaciju kapitalnog projekta Uređenje, obnova i sanacija ulica stare povijesne 

jezgre Grada Novalje 
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AD/4 Prijedlog Odluke o izdvajanju dijela naselja Novalja i pripajanju naselju 

Potočnica 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela i upoznala 
vijećnike sa postupkom  koji se pokreće radi kandidiranja projekta  izgradnje vodoopskrbnog 
sustava Borovićevi stani pred EU fondovima.  
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednica Vesna Šonje Allena dala prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donosi  
 

Odluku  o izdvajanju dijela naselja Novalja i pripajanju naselju Potočnica 

 
AD/5 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na 

području Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je Silvija Hodak Tauzer, pomoćnica pročelnice 
Upravnog odjela i upoznala vijećnike sa prijedlogom kojim se ne mijenjaju nazivi ulica i 
trgova već se usklađuje odluka sa preseljenjem koje se događa za naselje Potočnica. 
U raspravi  vijećnik  Robert Badurina složio se s nazivima ulica prema toponimima ali ne za 
ovakav raspored naziva ulica. 
Silvija Hodak Tauzer obrazložila je da je ovo odluka iz 2009. godine i ovim izmjenama nisu 
se dirali nazivi ulica već samo usklađuje sa odlukom o promjenama granica.  
Gradonačelnik Ante Dabo potvrdio je obrazloženje i vezano za imenovanje ulica pozvao da se 
sve inicijative za izmjene  naziva dostave Komsiji za imenovanje ulica i trgova koja će svaki 
prijedlog razmotriti i predložiti Gradskom vijeću. 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se zaduže mjesni odbori da svaki na svom području 
ispitaju situaciju i predlože rješenje za izradu jedne cjelovite odluke jer ovako stihijski se opet 
neće ništa promijeniti.  
Gradonačelnik Ante Dabo podsjetio je da je vijećnik dugo godina član Komisije za 
imenovanje ulica i trgova, a i svatko može predložiti izmjene ako smatra da je potrebno. 
Rekao je da stihije nema jer je ovo tehnička odluka i donosi se samo radi kandidiranja 
projekta vodoopskrbe Borovićevi stani.    
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za  i (1) jednim glasom suzdržanim Gradsko vijeće donosi  
 

Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na području Grada Novalje 

 
AD/6 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu 

oznake k.č.br. 1838/305 k.o. Novalja 
Silvija Hodak Tauzer, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela upoznala je vijećnike sa 
postupkom provođenja natječaja za nekretninu u poduzetničkoj zoni tj. k.č. 1838/305 k.o. 
Novalja. Do zatvaranja natječaja pristigla je  jedna ponuda. UKupna cijena iznosila bi 
125.015 Eur, a budući da ponuđač ostvaruje olakšice od 80% konačna cijena je 25.003 Eur 
protuvrijednost u kunama prema tečaju NBH na dan uplate. 
U raspravi  vijećnik  Aleksij Škunca konstatirao je da je ovo zadnja čestica koju Grad ima i ne 
vidi zašto bi se morala prodavati, a vijećnica  Valentina Tomulić Trgovčević rekla je da je 
natječaj raspisan u vrijeme turističke sezone kada nitko ne gleda natječaje jer su svi zauzeti 
turističkom sezonom. 
Gradonačelnik Ante Dabo ustvrdio je da su vijećnici koji su ovdje dali primjedbe svjedoci 
sasvim druge politike jer se godinama prodavala zemlja u zoni po cijeni višestrukovećoj nego 
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što je sklopljen ugovor s gradom. Sada se favoriziraju domaći poduzetnici, proizvodnja i 
nema uknjižbe dok se ne izgradi planirani projekt. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za  i (2) dva glasa suzdržana Gradsko vijeće donosi  
 
Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu oznake k.č.br. 1838/305 

k.o. Novalja 

 

 
AD/7 Prijedlog Odluke o suosnivanju lokalne akcijske grupe u ribarstvu 

 
Uvodno obrazloženje iznio je voditelj Odsjeka za EU fondove Antonio Datković i upoznao 
vijećnike sa prijedlogom kojim bi se osnovao LAG u ribarstvu na inicijativu  Novalje, Raba, 
Senja i Karlobaga.  Operativni plan za ribarstvo predviđa uspostavu udruga i organizacija koje 
će aktivno zastupati javni interes ribara. Osnivačka skupština se očekuje za 2 – 3 tjedna. 
Rasprave po ovom prijedlogu  nije bilo pa je predsjednica Vesna Šonje Allena dala prijedlog 
na glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika.  
Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donosi  
 

Odluku o suosnivanju lokalne akcijske grupe u ribarstvu 

 

AD/8 Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o određivanju prinudnog 

upravitelja 
Uvodno obrazloženje iznijela je Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom kojim se van snage stavlja Odluka kojom je bilo definirano 
da je prinudni upravitelj Arburoža d.o.o. Novalja. 
Budući da Arburoža ne može obavljati ovu djelatnost jer to iziskuje dodatno  knjigovodstvo, a 
na području Grada postoji još nekoliko tvrtki koje se bave istim poslom,  prijedlog je da se  
usvoji ova odluka. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednica Vesna Šonje Allena dala prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika.  
Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donosi  
 

Odluku o stavljanju van snage Odluke o određivanju prinudnog upravitelja 

 

 

Završeno u 11,35 sati 
 
 
 
Zapisnik izradila         Predsjednica  
         Gradskog vijeća  
Lucie Zubović       Vesna Šonje Allena, dipl.ing.arh. 

 

 


